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بازی تدارکاتی بعد از تمرینات بدنسازی
بازیکنـــان اســـتقلال تا زمانی که پروســـه بدنســـازی را به 
طور کامل طـــی نکنند، بـــازی تدارکاتی انجـــام نخواهند 
داد. بعـــد از پایـــان فراینـــد بدنســـازی، برگـــزاری بـــازی 
تدارکاتی در دســـتورکار قرار خواهـــد گرفت. این احتمال 
وجـــود دارد کـــه در اردوی ترکیه نیز به دلیـــل تمرکز روی 
تمرینات بدنســـازی، از بازی تدارکاتی خودداری شـــود تا 
بازیکنان احیاناً در کوران بدنســـازی بـــا مصدومیت های 
احتمالـــی ناشـــی از برگـــزاری بـــازی تدارکاتـــی در زمان 

نامناســـب مواجه نشوند.

رضاییان مورد توجه استقلالی ها
رامیـــن رضاییـــان همچنـــان مـــورد توجه طیف بســـیاری 
از هـــواداران اســـتقلال قـــرار دارد و تـــا زمانـــی که تیمش 
را انتخـــاب نکنـــد، ایـــن توجـــه ادامـــه خواهـــد داشـــت. 
اســـتقلالی ها در روزهـــای آغازیـــن نقل و انتقـــالات با این 
بازیکن مذاکراتی انجام دادنـــد. حتی طبق خبرهایی که 
ایران ورزشی به دســـت آورده نکونام شخصاً با این بازیکن 
صحبـــت کوتاهی هم داشـــته امـــا رضاییان به ســـرمربی 
اســـتقلال اعلام کرده کـــه قصد دارد در خـــارج از ایران به 
فوتبال ادامه دهد. اســـتوری اخیر رضاییـــان اما هواداران 
اســـتقلال را امیدوار کرده که ایـــن بازیکن راضی به حضور 
در اســـتقلال شـــود. رضاییان به تازگی گفته هرجا دوست 
داشـــته باشـــد، می رود. هرچند که باید دید این بازیکن با 
انتخاب اســـتقلال آیا می تواند حجـــم عظیمی ازانتقادات 

از جانـــب پرسپولیســـی ها را تحمل کنـــد یا خیر؟!

اردوی خارجی منوط به تکمیل تیم

بعـــد از کـــش و قوس های فـــراوان بالاخره اســـتقلال در 
ترکیـــه اردو می زنـــد. در حالـــی کـــه قبل از ایـــن مدیران 
اســـتقلال مقصدهـــای زیـــادی بـــرای اردوی خارجی تیم 
در نظـــر گرفتـــه و بارهـــا صحبت هایی دربـــاره حضور در 
اســـپانیا، ترکیه و حتی ارمنستان شـــده بود، حالا اینطور 
که شـــنیده می شـــود حضور آبی پوشـــان در اردوی ترکیه 
قطعی شـــده اســـت. البتـــه کـــه اردوی ترکیه منـــوط به 
تکمیـــل خریدهای اســـتقلال در بازار نقـــل و انتقالات و 
جـــذب بازیکنـــان مدنظر جواد نکونام اســـت تـــا تیم به 
حدنصاب رســـیده و تعـــداد بازیکنان حداقل بـــه 20 نفر 
برســـد. این روزها موتور مســـئولان اســـتقلال بـــه تازگی 
روشـــن شـــده و فعالیت شـــان در بازار نقـــل و انتقالات 
بهتر شـــده اســـت، حالا باید دید روند مذاکرات مدیران 
باشـــگاه با لیســـت ورودی و تمدیدی ها در روزهای آینده 
چطور پیش مـــی رود تا هرچه زودتر تیم تکمیل شـــده و 

تـــدارکات اردوی ترکیه فراهم شـــود.
 

 دستیاران نکونام گوش به زنگ مدیران
 دســـتیاران جـــواد نکونـــام همچنـــان تکلیـــف خـــود را 
نمی دانند. بعد از مشـــخص شـــدن تکلیف جواد نکونام 
و ماندن او در اســـتقلال، خبری از مذاکره با دستیاران او 
نیســـت. در روزهای قبل حتی خبرهایی مبنی بر جذب 
دســـتیار خارجـــی بـــه گوش می رســـید کـــه حالا بـــا این 
دســـت فرمان مدیران اســـتقلال و در شـــرایطی که هنوز 
تکلیف دســـتیاران داخلی نکونام مشـــخص نیســـت، به 
نظر می رســـد پروژه جذب دســـتیار خارجـــی هم منتفی 
شده باشـــد. اینطور که شـــنیده می شـــود معلوم نیست 
کدام یک از دســـتیاران فصل قبل نکونام، در اســـتقلال 
می ماننـــد و شـــایعات زیـــادی دربـــاره قطع همـــکاری با 
بعضـــی از آنهـــا به گـــوش می رســـد. باید منتظـــر ماند و 
دیـــد که تصمیم باشـــگاه در این زمینه چـــه خواهد بود و 
در روزهـــای آینده کدام یک از دســـتیاران نکونام ماندنی 

می شـــوند و کدام یـــک رفتنی.
 

ادامه مذاکره با چشمی، حردانی و رضاوند
مذاکـــرات باشـــگاه اســـتقلال بـــرای تمدیـــد قـــرارداد با 
ســـه بازیکن همچنان ادامـــه دارد. در حالی که باشـــگاه 
اســـتقلال در روزهای قبل مذاکرتی بـــرای تمدید قرارداد 
بـــا روزبه چشـــمی، مدافع فصل قبـــل انجـــام داده بود، 
همچنـــان بـــا ایـــن بازیکن بـــه نتیجه نرســـیده اســـت و 
اینطـــور کـــه شـــنیده می شـــود این پروســـه ادامـــه دارد. 
علاوه بر چشـــمی، مســـئولان باشـــگاه در تلاش هستند 
تا بـــا صالح حردانی دیگر مدافـــع و آرش رضاوند هافبک 
فصـــل قبل خـــود به توافق رســـیده تا آنهـــا را در تیم نگه 
دارنـــد. چشـــمی مدافـــع باتجربـــه آبی هـــا فصـــل قبل 
عملکرد خوبی داشـــت و در 28 بـــازی که به میدان رفت 
2 گل هـــم وارد دروازه حریفان کـــرد. آرش رضاوند هم در 
29 بـــازی برای نکونـــام به میـــدان رفت کـــه 1 گل به ثمر 
رســـاند. صالح حردانی هم 12 بازی در ترکیب اســـتقلال 
بـــوده که ســـهم او یک گل در لیگ بیســـت و ســـوم بود.

 

تکلیف لباس استقلال مشخص می شود
هیأت مدیره اســـتقلال در اولین جلســـه اختیار انتخاب 
برند لباس را به فرشـــید ســـمیعی سرپرست مدیرعاملی 
داد. در حالـــی کـــه چیزی به شـــروع رقابت هـــای فصل 
بیســـت و چهارم لیگ برتـــر نمانده اســـت، هنوز تکلیف 
برند لباســـی که قرار اســـت بازیکنان اســـتقلال بپوشند 
معلـــوم نیســـت. در حـــال حاضـــر باشـــگاه چنـــد گزینه 
دارد و در حـــال بررســـی آنها اســـت که احتمـــالاً تکلیف 
ایـــن موضوع هـــم تا چند روز آینده مشـــخص می شـــود. 
اســـتقلال در فصول اخیر با برند ایرانی وارد لیگ شـــده و 
پیش بینی می شـــود همین رویـــه را همچنان ادامه دهد. 
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ج شد نوری: مدیرعامل سابق باید بگوید پول ها کجا خر

درآمدهای آنچنانی خطیر، بدهی های آنچنانی استقلال

درحالـــی کـــه در زمان مدیریـــت خطیر 
پیراهن اســـتقلال جای خالی نداشت و 
سرتاسر آن با نام اسپانسرهای مختلف 
پوشـــیده شـــده بود، به نظر نمی رسید 
ایـــن فرایند منجـــر به تـــداوم بدهکاری 
می شـــد  پیش بینـــی  و  شـــود  آبی هـــا 
مبالغـــی بـــرای تسویه حســـاب ها درنظر 
گرفته شـــود امـــا خطیر اقدامـــی در این 

راســـتا انجام نداد.
عـــدم پرداخـــت مطالبـــات بازیکنانـــی 
چـــون کویـــن یامـــگا، گوســـتاوو بلانکو 

و عزیزبـــک آمانـــوف ایـــن ســـؤال را به 
وجود آورد که آن همـــه درآمد که خطیر 
مدعی اش شـــده بود، خرج چه اموری 

؟ شد
علـــی خطیر خـــود ادعا کرده اســـت که 
فقـــط از یکـــی از اسپانســـرهای ســـابق 
اســـتقلال 80 میلیارد به جیب باشـــگاه 
زده اســـت؛ طبق ادعـــای او ایـــن مبلغ 
فقـــط بابت تبلیـــغ یکی از اسپانســـرها 
بوده و حالا این ســـؤال مطرح می شود 
که این چه درآمدی اســـت کـــه به هیچ 

کدام از زخم های باشـــگاه زده نشـــد.
مدیر ســـابق نه تنهـــا بازیکنـــان دلخواه 
نکونـــام را بـــه خدمـــت نگرفـــت بلکه 
مطالبـــات بازیکنانـــی چـــون آمانـــوف 
را هـــم پرداخـــت نکـــرد و کار بـــه جایی 
رســـید که حـــالا باشـــگاه اســـتقلال آن 
هم با دوندگی هـــای فـــراوان در دادگاه 

CAS، محکوم به پرداخت 310 هزار دلار 
شـــده اســـت. این بدهی نشان می دهد 
درآمدهـــای زمان او خـــرج امور دیگری 

شـــده است.
باشـــگاه  پیشکســـوت  نـــوری  محمـــد 
اســـتقلال معتقـــد اســـت کـــه خطیـــر 
بایـــد توضیـــح دهـــد ایـــن پول هـــا کجا 
رفتـــه اســـت: »او برخـــلاف ادعاهـــا و 
اظهارنظـــرات اینچنینـــی بایـــد توضیح 
بدهد کـــه این پول ها کجا رفته اســـت. 
خطیر نمایش تلویزیونی زیادی داشـــت 
و هر روز اســـم یک اسپانســـر را به میان 

می آورد.
 متأســـفانه در زمـــان او حاشـــیه ها زیاد 
بـــود و گریبـــان تیـــم را گرفـــت. او اگـــر 
ادعـــای 80 میلیـــاردی دارد، پس چرا در 
بازار نقل و انتقـــالات بازیکنانی که باید 
را جـــذب نکردند کـــه در نهایت صدای 

نکونـــام هم در نیاید و ســـرمربی انتقاد 
! ؟ نکند

پیراهـــن اســـتقلال در زمـــان خطیر به 
انـــدازه یـــک نقطـــه هـــم جـــای خالـــی 
نداشـــت و سرتاســـر آن پـــر از تبلیـــغ 
بـــود امـــا خطیـــر هیـــچ وقت راجـــع به 
پول هایـــی کـــه گرفـــت شفاف ســـازی 
نکرد و معلوم نشـــد ایـــن درآمدها کجا 
رفتـــه و دقیقـــاً در چـــه مـــواردی خرج 

است.« شـــده 
منتقـــد مدیرســـابق اســـتقلال معتقـــد 
اســـت او بایـــد در برابـــر ایـــن پول هـــا 
ن  میـــا یـــن  ا ر  د «  : باشـــد پاســـخگو 
ز  ا کـــه  بودنـــد  هـــم  اسپانســـرهایی 
بـــزرگ اســـتقلال سوءاســـتفاده  نـــام 
کردنـــد و دســـت آخـــر هـــم ســـر مردم 
کلاه گذاشـــتند. خطیـــر در برابـــر ایـــن 
بایـــد  و  اســـت  مســـئول  موضوعـــات 

باشـــد. پاســـخگو 
ببنـــدد  قـــرارداد  بـــود  بلـــد  او فقـــط   
و عکـــس بینـــدازد ولـــی موقـــع خـــرج 
کردن پول ها که می رســـید هیچ کســـی 
نمی فهمیـــد ایـــن پول ها چه می شـــود 
و چـــرا بازیکنـــان در شـــأن اســـتقلال 
جـــذب نشـــده اند. یـــک ریـــال از ایـــن 
درآمد هـــا صـــرف بدهی هـــای باشـــگاه 
نشـــد کـــه خیلی جاهـــا کار به شـــکایت 

و شـــکایت بازی کشیده شـــد. خطیر در 
زمـــان مدیریتش پاســـخگو نبـــود، الان 
هم کـــه رفتـــه و هیچـــی به هیچـــی. او 
باید شفاف ســـازی کند کـــه درآمدهای 
حاصـــل از اسپانســـرهای اســـتقلال را 
کجا خرج کرده اســـت. باید مســـئولان 
بالادســـتی وارد شـــوند و جایـــی وجود 
داشـــته باشـــد که از او توضیح بخواهند 

تا او پاســـخگو باشـــد.«

شروع آبی ها با 9 بازیکن

استقلالی ها به کمپ رفتند ولی تمرین نکردند
تمرینات اســـتقلال از روز گذشته 
چهره هـــای  شـــد.  آغـــاز  رســـماً 
شـــاخص حاضر در تمریـــن دیروز 
ایمان ســـلیمی، مهرداد محمدی، 
محمدحسین اسلامی، ابوالفضل 
جلالـــی و محمد رضـــا خالدآبادی 

. ند د بو
 شـــاید به واســـطه تکمیل نبودن 
بازیکنـــان انتظـــار می رفـــت کـــه 
تمرینـــات نیـــز دیرتـــر آغـــاز شـــود 
امـــا جـــواد نکونـــام ترجیـــح داد 
از روز گذشـــته کلیـــد  را  تمریـــن 

بزنـــد تـــا بـــا همیـــن بضاعـــت نیز 
کار آماده ســـازی اســـتقلال رســـماً 
شـــروع شـــود. اما حضور بازیکنان 
در کمـــپ  منجر به انجـــام تمرین 
نشـــد و ظاهـــرا بازیکنـــان فقط به 
محـــل تمریـــن مراجعـــه کردند تا 
هـــم دیـــداری بـــا ســـرمربی خود 
داشـــته باشـــند و هم اینکه درباره 
مطالبـــات خـــود صحبـــت کنند. 
بازیکنان در این دیدار به سرمربی 
خـــود اعـــلام کردنـــد بایـــد تکلیف 
مطالبات مشخص شـــود. در واقع  

جلســـه اول تمریـــن اســـتقلال به 
صحبت پیرامون مشکلاتی گذشت 
کـــه در فصـــل گذشـــته گریبـــان 
اســـتقلال را گرفتـــه بـــود و حـــالا 
بایـــد دید بـــا توجه به درخواســـت 
باشـــگاه  آیـــا مدیـــران  بازیکنـــان 
اســـتقلال اقدامـــی در این راســـتا 
انجـــام خواهنـــد داد یـــا خیـــر. بـــا 
توجه به اینکـــه 9 بازیکن به تمرین 
مراجعه کردند نباید انتظار داشت 
که بـــا این تعـــداد بازیکـــن تمرین   

قابل قبولـــی برگزار شـــود. 

یوسو در مسیر بازگشت به تهران

استقلال یک فصل دیگر با سسما
فولاد، مشتری بازیکن آبی پوش است

مرادمند تنها مدافع بلاتکلیف استقلال
بعد از پایان لیـــگ برتر و نایب قهرمانی 
اســـتقلال زمزمه هایی دربـــاره احتمال 
بـــا  سســـما  یوســـو  همـــکاری  قطـــع 
اســـتقلال بـــه گـــوش رســـید امـــا این 
مربـــی قـــرار نیســـت بـــا آبی هـــا قطع 
همـــکاری کنـــد و بـــزودی بـــه ایـــران 
بازخواهد گشـــت تا تمرینات استقلال 
را زیر نظـــر بگیرد. سســـما فصل پیش 
به دلیـــل برخی مشـــکلات نتوانســـت 
بموقـــع در تمرینـــات اســـتقلال حاضر 
شـــود و همیـــن موضوع کار بدنســـازی 
بازیکنـــان را مختـــل کرد امـــا در فصل 
جـــاری قـــرار شـــده سســـما از همـــان 
روزهـــای آغازیـــن شـــروع تمرینـــات 
اســـتقلال در کنـــار بازیکنـــان باشـــد و 
کار آنهـــا را زیـــر نظـــر بگیـــرد. نکونام از 
مدیـــران باشـــگاه اســـتقلال خواســـته 

هرطور شـــده زمینه ســـاز حضور بموقع 
سســـما در تمرینات شـــوند تا اتفاقاتی 
که فصل قبـــل رخ داد و سســـما زمان 
قابل توجهـــی از تمرینـــات را از دســـت 

داد، دوباره تکرار نشـــود. جواد نکونام 
روی همکاری دوبـــاره با این مربی 

قطعی اســـت و عمیقاً دوســـت 
دارد کـــه سســـما تیمـــش را 

به لحـــاظ بدنـــی آمـــاده و 
مهیـــای فصـــل بعـــد کند. 

بدون شـــک اگر سســـما از 
روزهای آغازیـــن تمرینات در 

کنار بازیکنان باشـــد، استقلال 
بـــه لحاظ بدنـــی با آمادگـــی کامل 

گام بـــه میـــدان لیـــگ بـــاز خواهد 
گشـــت و مشـــکل و دغدغـــه ای از این 

بابـــت نخواهد داشـــت.

در روزهـــای اخیر خبرهای متعـــددی درباره 
ابـــراز تمایل شـــدید یحیـــی گل محمدی به 
محمدحســـین مرادمند منتشـــر شـــد. این 
خبرهـــا حکایـــت از توافـــق شـــفاهی میـــان 
مدافع اســـتقلال و ســـرمربی تیـــم فولاد 
خوزســـتان داشـــت اما تـــا به امـــروز نه 
مرادمند راهی فولاد شـــده و نه اینکه 
مسئولان باشگاه استقلال توافقی 
بـــا ایـــن بازیکـــن در راســـتای 
قـــرارداد  دوبـــاره  تمدیـــد 
داشـــته اند. مرادمنـــد جزو 
بازیکنانـــی اســـت کـــه برای 
تمدید قـــرارداد باید باز هم 
با باشـــگاه اســـتقلال توافق 
کنـــد اما هنـــوز پالـــس مثبتی 
از ســـوی باشـــگاه بـــه ایـــن بازیکن 
صادر نشده اســـت. از ســـویی مرادمند 

که شـــدیداً اســـتقلالی است، دوســـت دارد 
در ایـــن تیـــم به بـــازی ادامه دهـــد و با وجود 
اینکه پیشنهاد قابل توجهی از فولاد دریافت 
کـــرده امـــا ترجیـــح می دهـــد در اســـتقلال 
باشـــد ولـــی بایـــد به ایـــن نکتـــه نیـــز توجه 
داشـــت که مرادمنـــد بـــرای اینکـــه پیراهن 
آبـــی بپوشـــد، زیاد صبـــر نخواهد کـــرد و اگر 
تمایلی از ســـوی مدیران باشـــگاه اســـتقلال 
بـــرای تمدید قرارداد نبیند، مســـیر دیگری را 
درپیش خواهد گرفـــت. مرادمند در فصول 
اخیـــر تبدیل به یک مدافـــع گلزن در ترکیب 
اســـتقلال شـــده و جزو آن دســـته بازیکنانی 
اســـت که هر مربی می تواند عـــلاوه بر انجام 
مســـئولیت های دفاعـــی، در امـــور هجومی 
نیز روی او حســـاب کـــرده و به تیـــم کمک و 
یاری رســـاند. تعداد گل هـــای زده مرادمند در 

اســـتقلال مؤید این ادعاســـت.

افزایش سهمیه بازیکن خارجی باعث پیشرفت لیگ می شود

مرفاوی:باید پشت پرده پیشنهادهای نجومی فاش شود

 امسال 
دیگر هوادار 

بهانه ای را 
قبول نخواهد 
کرد که مربی 
احیاناً بگوید 

دستش 
بسته بوده 
و نتوانسته 

بازیکنان 
مورد نیازش را 

جذب کند

 
صمـــد مرفـــاوی مهاجـــم ســـابق 
اســـتقلال و تیـــم ملـــی در رابطـــه 
کـــه  بـــا هلدینـــگ خلیج فـــارس 
مالکیـــت اســـتقلال را در اختیـــار 
گرفتـــه بـــه ایـــران ورزشـــی گفت: 
»هلدینـــگ بایـــد اقتـــدار خودش 
را نشـــان داده و خریدهـــای بزرگ 

خـــودش را رســـانه ای کـــرده اما تا 
کنـــون ایـــن مأموریـــت در عمـــل 
محقق نشـــده اســـت. با این حال 
معتقـــدم چنیـــن انتقالی به ســـود 

اســـتقلال اســـت.«
پیشکســـوت اســـتقلال در ادامـــه با 
انتقاد از انتخاب نشـــدن مدیرعامل 
بـــرای اســـتقلال تـــا این لحظـــه در 
یـــد  با لـــکان  »ما ود:  فـــز ا مـــه  ادا
مدیرعامل باشـــگاه اســـتقلال را هر 
چه ســـریع تر انتخاب کننـــد و واقعاً 
بـــرای باشـــگاهی ماننـــد اســـتقلال 
خوب نیســـت کـــه مدت ها توســـط 
سرپرســـت مدیرعاملی اداره شـــود. 

هر چه ســـریع تر مســـائل مدیریتی 
و مالـــی و اسپانســـر و فنی باشـــگاه 
و تیـــم بایـــد ســـرو ســـامان بگیرد. 
در این بین آماده ســـازی اســـتقلال 
هم باید هر چه زودتر شـــروع شـــود 
تـــا اســـتقلال قوی تـــر وارد عرصـــه 
مســـابقات شـــود. همچنیـــن بهتـــر 
اســـت تصمیمات از یکجـــا در مورد 
مســـائل فنی بیرون بیاید و اجرایی 
شـــود نـــه اینکه مســـائل تیـــم برای 
هـــوادار نامشـــخص بماند چه بســـا 
کـــه مـــا شـــاهدیم در حـــال حاضر 
بزرگتریـــن مســـائل کشـــور و دولت 
توسط یک ســـخنگو به مردم انتقال 

داده می شـــود امـــا در اســـتقلال ما 
این مســـأله را شـــاهد نیســـتیم. هر 
چند که این مســـأله هـــم قابل درک 
است و باشـــگاه ترفندهای خودش 
را در فصـــل نقـــل و انتقالات مد نظر 
دارد اما اطلاع رســـانی در اســـتقلال 

مناســـب نیست.«
مرفـــاوی در خصـــوص قیمت هـــای 
بالایی که در فصل نقـــل و انتقالات 
به وجـــود آمـــده و بیشـــتر تیم های 
ســـرخابی را بـــا مشـــکلاتی جـــدی 
مواجـــه ســـاخته، تأکیـــد می کنـــد: 
نه  ســـفا متأ ضـــر  حا ل  حـــا ر  د «
قیمت هـــا خیلی بالاســـت کـــه این 

قیمت هـــا هم بیشـــتر کاذب اســـت. 
طبیعی اســـت که یکســـری بخواهند 
سوءاســـتفاده کـــرده و بـــه اهـــداف 

خودشـــان برســـند.«
یکـــی از بهتریـــن ســـرزن های تاریخ 
فوتبـــال ایـــران و اســـتقلال در رابطه 
بـــا بحث جـــذب بازیکنـــان جدید در 
پســـت هایی کـــه اســـتقلال نیـــاز به 
جذب بازیکـــن دارد نیز خاطرنشـــان 
ســـاخت: »برای ایـــن فصل، هـــوادار 
توقـــع اســـتقلال قدرتمنـــدی را دارد. 
تیمـــی که بتوانـــد هم در لیـــگ و هم 
در جام حذفی و لیگ نخبگان آســـیا 
به خوبـــی از حیثیـــت و نـــام فوتبال 
استقلال در ایران و آســـیا دفاع کند. 
از ایـــن رو اســـتقلال در ســـه پســـت 
دفـــاع و هافبک و خـــط حمله نیاز به 
تقویت دارد و حداقل به ســـه بازیکن 
جدیـــد در این پســـت ها نیـــاز دارد و 
حتمـــاً بایـــد طـــوری بازیکـــن جذب 
شـــود کـــه مربی دســـتش پر باشـــد. 
امســـال دیگر هوادار بهانه ای را قبول 
نخواهـــد کرد که مربـــی احیاناً بگوید 
دســـتش بســـته بـــوده و نتوانســـته 
بازیکنـــان مورد نیـــازش را جذب کند 
در ایـــن بین البتـــه اعتقاد نـــدارم که 
کل تیـــم نیاز بـــه بازســـازی دارد بلکه 
در بعضی از پســـت ها حتمـــاً باید تیم 

اســـتقلال تقویت شـــود.«
بـــا  بطـــه  ا ر یـــن  ا ر  د ی  و فـــا مر
پیشـــنهادهای نجومـــی بـــه برخـــی 
بازیکنـــان گفـــت: »هـــر ســـال بازار 
نقـــل و انتقـــالات توســـط بعضی از 
مدیـــران بـــا پول های کلان آشـــفته 
و موجب می شـــود بیشـــتر از اینکه 
باشـــیم  شـــاهد  را  فنـــی  رقابـــت 

نظاره گـــر رقابـــت مالی باشـــیم. در 
این رابطـــه فدراســـیون و نهادهای 
نظارتـــی بایـــد ورود کنند تا شـــاهد 
پیشـــنهادهای نجومـــی و ســـنگین 

نباشـــیم.«
مهاجم ســـابق اســـتقلال در رابطه با 
کم شـــدن ســـهمیه حضـــور بازیکنان 
خارجـــی و ضـــرری کـــه ایـــن نکته به 
تیم هـــای مـــا خصوصـــاً ســـرخابی در 
رقابـــت بـــا ســـایر تیم ها خواهـــد زد، 
تأکیـــد می کنـــد: »وقتـــی در فوتبـــال 
داخلـــی خودمـــان نمی توانیم خیلی 
چیزهـــا را رعایـــت کنیـــم قـــادر بـــه 
ایـــن نیســـتیم کـــه بگوییم ســـهمیه 
خارجی هـــا کم شـــده اســـت. در این 
بیـــن مـــا در ســـال های اخیر شـــاهد 
بازیکنانی مانند ماشـــاریپوف و بلانکو 
و اورونوف بودیم کـــه بازیکنان خوب 
و بـــا کیفیتی بودند که با ارقام نســـبتاً 
معقولـــی به فوتبـــال مـــا آمده اند. به 
همیـــن دلیـــل خیلی مهم اســـت که 
مـــا پنج بازیکن خـــوب را جذب کنیم 
که قـــادر باشـــند بهترین باشـــند و با 
ارقـــام معقولـــی هـــم وارد فوتبـــال ما 
شـــده باشـــند کـــه بتوانند بـــه نوعی 
موجب ارتقای فنی فوتبال ما شـــوند 
نـــه اینکـــه بازیکنـــان خارجـــی را بـــه 
فوتبال مان بیاوریم که مســـن باشند 
و از طرفـــی جلـــوی رشـــد بازیکنـــان 
داخلـــی مســـتعدمان را بگیریـــم که 
در نهایـــت موجـــب شـــود تـــا لیـــگ 
مـــا خالـــی از بازیکنان خیلـــی خوب 
شود و پروسه بازیکن ســـازی و تزریق 
بازیکنـــان خوب بـــرای جوان ســـازی 
تیـــم ملـــی بزرگســـالان به طـــور کلی 

متوقف شـــود.«

سوژه

فائزه زمانی
خبرنگار

اتفاقی قابل پیش بینی

 غیبت حسینی در تمرین استقلال
ســـید حســـین حســـینی در اولین روز تمرین اســـتقلال حضور 
نداشت. حســـینی در شرایطی در تمرین اســـتقلال حاضر نشد 
کـــه در تمـــام روزهـــای اخیـــر در کمـــپ ناصـــر حجازی بـــه طور 
اختصاصـــی تمرینات را انجـــام می داد. به دروازه بان اســـتقلال 
اما اطلاع داده شـــده فعـــلاً در تمرینات تیمش حاضر نشـــود تا 
وضعیت قراردادش روشـــن شود. حسینی با اســـتقلال قرارداد 
نـــدارد و تـــا وقتـــی قـــراردادی منعقد نشـــود به لحـــاظ حرفه ای 
صلاح نیســـت کـــه بازیکنـــی در تمرین حضـــور یابد. عـــلاوه بر 
حســـینی دیگر بازیکنان هم هســـتند کـــه با اســـتقلال قرارداد 
ندارنـــد و بـــه همیـــن دلیـــل در تمرین حضـــور ندارنـــد. البته 
برخـــی بازیکنـــان هم بودنـــد که با وجود نداشـــتن قـــرارداد اما 
در تمرین روز گذشـــته حضـــور یافتند که ایـــن موضوع مطمئناً 

با هماهنگی باشـــگاه اســـتقلال انجام شـــده است. 


